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                                   Hørby d. 11. september 2024 

 

 

 

Referat af bestyrelsesmøde, afholdt d. 10. september  2024. 
Deltagere: Søren Møller Andersen, Rasmus Christensen, , Bo Nielsen, Ann-Jette Jacobsen, Theis 
Petersen , John Thiemsen, Jan Schunck og Torsten Larsen. 

Afbud fra: Claus Junker 

 

Dagsorden: 
1. Godkendelse af dagsorden. 

Dagsordenen blev godkendt. 

2. Nyt fra Formanden. 

a.  Evaluering af Jubilæumsfesten. 

- rigtig dejlig fest med god stemning, flot pyntede borde, super lækker mad og ikke mindst godt 
vejr. Der gøres overvejelser om næste års sommerfest. 

- forberedelsesfasen og kommunikationen blev gennemgået og erfaringer gjort op. 
Tovholdere/underudvalg er gode tiltag. 

b. Sauna/badebro. 

- Søren, Claus og Jesper fra Hørby Færgekro har drøftet saunaen og badebroen. Der er drøftet 
muligheden af, at placere en sauna på havnen (”Strandparken), hvor der tidligere har været tanker 
om en sauna-forening. Hørby Færgekro skal i givet fald stå for driften – for øvrigt i forståelse med 
den nævnte sauna-forening. 

- Samtidigt har der været drøftet muligheden for, at Hørby Færgekro kan stå for driften af 
badebroen.  
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- For såvel saunaen, som for badebroen skal der i givet fald udarbejdes en kontrakt/aftale, der 
klarlægger samarbejde, ansvar, økonomi og øvrige elementer i samarbejdet. 

c. Punktet vedrørende brug af sheltere udskydes til det nye år. Dog er der enighed om at reglerne 
for vores sheltere, bør læne sig op af Naturstyrelsens regelsæt, samt at brugere af shelterne – i 
begrænset omfang – kan anvende visse af Bådelaugets øvrige faciliteter. 

3. Nyt fra Næstformanden. 

a. Bådoptagning 2024 sker 18 & 19. oktober – planlægning forløber fint. 

b. Emne fra havneassistent. 

- Havneassistent Jan Bonde, har været udsat for en episode, hvor et medlem meget direkte, har 
udtrykt utilfredshed med et forhold omkring medlemmets båd. Medlemmets adfærd er 
uacceptabel og det er besluttet, at Formand og Næstformand tager kontakt med henblik på, at 
regulere medlemmets adfærd.  

- Det er vigtigt at fremhæve af kontakt til Bådelauget sker via hjemmesidens kontaktformular! 

c. Udlejning af vandpladser om vinteren blev drøftet og det blev fastslået, at der som princip ikke 
udlejes egentlige vinterpladser. 

4. Emner fra John. 

a. Masteskuret indeholder grej, der ikke er mærket med navn. En oprydning er nødvendig og det 
er derfor vigtigt, at medlemmer der har grej liggende, sørger for at få det afmærket. Onsdag d. 18. 
september vil umærket grej blive fjernet og oplagt i udkanten af landpladsen. Der udsendes 
nyhedsbrev om emnet. 

b. Pæle på syd-broen bliver sikret mod råd. 

c. Trailere/trailerbåde på landpladsen skal – fortsat – afmærkes med navn og kontaktoplysninger. 
Der arbejdes med en revideret plan for placering af dette materiel. Der udsendes nyhedsbrev om 
emnet. 

d. Kontrol af bådejernes forsikringer blev drøftet. 

e. Vinterstativer ønskes i år tidligere på plads, så der kan opnås en bedre udnyttelse af arealerne 
samt bedre forhold for bådejerne. Der udsendes nyhedsbrev om emnet. 

 

5. Eventuelt.  

- Søren foreslog, at hoveddøren til klubhuset forsynes med en dørpumpe. Det sker desværre, at 
døren efterlades åben og med vand på gulvet efter en kraftig regnbyge. 
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- Bo har konstateret at den store højtryksrenser har defekt tilbehør og dermed er ubrugelig. 
Grundet pris på nyt tilbehør, den gamle højtryksrensers alder og en rimelig pris på en ny, blev det 
besluttet, at købe en ny. 

- der bliver smidt cigaret-skod i blomsterkummerne på terrassen. Det er naturligvis ikke i orden – 
så rygere opfordres derfor kraftigt til at anvende egnede affaldsbeholdere. 

- forsikringer blev drøftet – blandt andet ansvarsforsikring på traktoren – Søren kontakter John 
Lygaard vedr. forsikringens dækningsområde. 

- arbejdet med de nye skure skrider frem, der er ved at være klar til at støbe fundament og 
skurene forventes leveret i uge 43. 

 Næste møde. 

23. oktober 2024 kl 1800 

Bo sørger for forplejning. 

 

Referent: 

 Torsten 


